
 1 

                                               PROTOKÓŁ  NR  10 /2007 
                                 X Sesji Rady Gminy Perzów 
                                      w dniu 29 czerwca 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 16.00 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik, 
dziennikarzy, pracowników Urzędu Gminy i sołtysów. Szczególnie 
powitał zaproszonych gości: Zastępcę Komendanta Powiatowego Policji 
Ireneusza Krysiaka oraz aspiranta sztabowego Dariusza Sodomskiego. 
Stwierdził obecność 12 radnych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie : procedury uchwalania budŜetu oraz 

rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących 

projektowi budŜetu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie : zmiany budŜetu Gminy na 2007r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości gruntowych 

stanowiących własność Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne nabycie 

części nieruchomości gruntowej zabudowanej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Perzów  

        do Fundacji Lokalna Grupa Działania „Smocza Kraina” 

11.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV /20 /2006  

        Rady  Gminy Perzów z dnia 29 grudnia 2006r. w sprawie wydatków 

        które nie wygasają z upływem roku budŜetowego. 



 2 

12.   Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy  

       Społecznej w Perzowie. 

13.  Wolne głosy i wnioski. 

Pani Wójt  informuje, Ŝe temat przekształcenia działek nie moŜe być 
dzisiaj podjęty, z uwagi na brak dostatecznych informacji. 
 
Głos zabrał Pan Ireneusz Krysiak 
 
Zastępca Komendanta Powiatowego Policji przedstawił radnym analizę 
przestępczości na terenie Gminy Perzów. Stwierdzono: 
- w styczniu 5 przestępstw kryminalnych 
- w lutym 5 zdarzeń kryminalnych 
- w marcu 2 zdarzenia kryminalne 
- w kwietniu 2 zdarzenia o charakterze nie kryminalnym 
- w maju 5 zdarzeń kryminalnych. 
Pan Krysiak stwierdza, Ŝe Gmina Perzów jest gminą bardzo bezpieczną. 
Główną bolączką są nietrzeźwi kierujący. Mimo, Ŝe w odczuciu radnych 
jest mało obecności Policji na drogach, to w myśl statystyk Policja  
uwaŜa, Ŝe dzielnicowych jest wystarczająca. 
Pan Zastępca Komendanta Powiatowego Policji prosi o zadawanie 
pytań. 
 
Radny Ostrowski – stwierdza, Ŝe na terenie Gminy nie widać policjantów. 
Bywają tygodnie, Ŝe nie pojawiają się w ogóle. Radny chciałby, aby 
więcej policjantów widywano na ulicach. Niech pouczają młodzieŜ, kiedy 
popełnia wykroczenia. 
 
Zastępca Komendanta – odpowiedzialnymi za dzieci są rodzice. Z 
raportu wynika , Ŝe dzieci nie są uczestnikami zdarzeń kryminalnych. 
Będziemy się starać, aby ten punkt przyjęć załatwiał Państwa sprawy, a 
sprawy kryminalne przyjmiemy w Kępnie. 
 
Radny Pietrus – zgadza się z Panem Krysiakiem, Ŝe rodzice powinni 
wychowywać dzieci, ale uwaŜa jednocześnie, Ŝe obecność Policji 
budziłaby u dzieci większy respekt. Radny pyta, co z motorowerzystami. 
Oni często przekraczają prędkość. Dziwi się, Ŝe jeszcze nie stwierdzono 
przekroczenia prędkości u  motorowerzystów. 
 
Radny Ludwikowski – potwierdza, Ŝe w Trębaczowie, wieczorami 
odbywają się wyścigi motocyklowe. 
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Pani Gosek – gdyby było więcej patroli, to nie byłoby tylko 5 przestępstw, 
a 50. W Zbyczynie dzieją się groźne rzeczy. 
 
Pan Krysiak  - skoro nas tu nie ma , to my o wielu rzeczach nie wiemy. 
Państwo powinni zadzwonić . JeŜeli tylko będą siły w Kępnie, to 
przyjedziemy. W takich przypadkach powinien być dowód w postaci 
zdjęcia. Aby ukarać za przekroczenie prędkości musi być na to dowód. 
Bez pomocy mieszkańców nie zrobimy wiele. Eliminujmy wspólnie ludzi 
popełniających wykroczenia. MoŜna anonimowo zadzwonić z informacją 
na Policję. Mamy ograniczoną kadrę. Jest tylko 7 policjantów na całą 
gminę. Tam, gdzie musimy być, to jesteśmy. JeŜeli nas Państwo 
powiadomią, to teŜ przyjedziemy. Proszę dzwonić, informować. 
 
Radny Wodziak – co z tego, Ŝe radiowóz jedzie przez wioskę , a nawet 
się nie zatrzyma. Powinien postać przynajmniej pół godziny. 
 
Radny Ostrowski – problem jest gdzie indziej. Była organizowana 
impreza w trakcie której doszło do bójki. Policjantów nie było. Co zrobić, 
aby wrócić w Perzowie do starego systemu funkcjonowania posterunku. 
W innych województwach taki system jak jest u nas obecnie nie 
funkcjonuje. 
 
Pan Krysiak – poprzednie kierownictwo Komendy wprowadziło takie 
zmiany i nie będę się wypowiadał. JeŜeli uwaŜacie, Ŝe system jest zły 
- proszę napisać pismo do nas lub Komendanta Wojewódzkiego Policji. 
Nie mogę jednak powiedzieć jaka będzie decyzja. Będziemy się starać, 
aby stan bezpieczeństwa na drogach poprawił się. 
 
Radny Zając – czy Policja kontroluje lokale, gdzie sprzedawany jest 
alkohol nieletnim. 
 
Aspirant Sodomski – prowadzimy jedną sprawę sprzedaŜy alkoholu 
nieletnim na tzw. zeszyt. Dzwońcie do nas, które sklepy się tego 
dopuszczają. 
 
Przewodniczący Rady – chciałbym, aby przyjechał jakiś obcy patrol, aby 
ludzie nie znali funkcjonariuszy. 
 
Aspirant Sodomski – prowadzimy takie działania na terenie całego 
powiatu. Są to jednak kary, które nie odstraszają. Od września ma wejść 
nowa ustawa, która będzie pociągała do odpowiedzialności 
sprzedających alkohol. 
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Radny Kozan – zgłaszaliśmy w sprawie naszej Klubokawiarni  
w Domasłowie. W nocy odbywają się rajdy samochodowe. Zgadzam się 
z Radnym Ostrowskim. Jak policjantów będzie tyle, co było kiedyś, to nie 
będzie musiało Gminie pomagać Kępno. 
 
Aspirant Sodomski – Pan Makowczyński miał dwa razy wniosek do 
kolegium robiony za głośną muzykę. Dzielnicowi wiedzą o punktach 
zagroŜonych i powinni w nich być, ale czy są nie wiemy. Zajmiemy się 
tym problemem. Ukierunkujemy zadania na Państwa uwagi. Nie mamy 
więcej środków i policjantów. 
 
Pani Wójt – reorganizacja , która nastąpiła i zlikwidowała posterunek. 
Nasza praca w kierunku podniesienia bezpieczeństwa upadła. DuŜo 
wniosków wpływa do mnie, aby ktoś z Policji  przyjechał do Gminy –  
w cywilu i nie oznakowanym samochodem. JeŜeli jest sygnał, Ŝe jeździ 
Policja, to do sklepów się dzwoni. Mam prośbę, aby zrobić takie kontrole. 
JeŜeli to się sprawdzi, ludzie będą mniej popełniać wykroczenia. 
W sprawie Makowczyńskiego – wczoraj Radni pytali co zrobił Sanepid. 
Dzwoniliśmy – Pani z Sanepidu twierdzi, Ŝe do końca sierpnia musi 
naprawić podłogę i pomalować lokal. Większych nieprawidłowości  
nie stwierdzono.  
 
Radny Ostrowski – czy jako Rada moŜemy liczyć na wniosek  
o zwiększenie etatów do Komendanta Wojewódzkiego. 
 
Pan Krysiak – na dzień dzisiejszy to organizacja jest jaka jest. Powrotu 
do poprzedniego stanu na pewno juŜ nie będzie. MoŜecie jednak 
Państwo opisać jak było, a jak jest i swoje wnioski w piśmie przedstawić. 
 
Radny Krzywiecki – pyta o imprezy organizowane przez Urząd Gminy. 
Jak ona powinna być zabezpieczona. Ostatnio na Dniach Gminy miała 
miejsce bójka, w którą niechcący zostałby wciągnięty gość z Węgier. 
 
Pan Krysiak – jest ustawa o imprezach masowych. To organizator 
powinien zabezpieczyć imprezę. NaleŜy Policję powiadomić odpowiednio 
wcześniej. Są moŜliwości, ale musimy mieć wcześniej informację. 
 
Pani Brząkała – to nie było raz. Około godz.12.00 w południe jakiś 
chłopak teŜ był przez rówieśników kopany. 
 
Pan Krysiak – tak jak wcześniej powiedziałem, trzeba informować 
wcześniej. 
 



 5 

Więcej pytań  nie zgłoszono. Pan Przewodniczący podziękował 
przedstawicielom Policji za informacje i za przyjęcie zaproszenia. 
Jednocześnie na koniec  wspomniał o braku lewoskrętów na Wygodzie 
Turkowskiej. Prosi, aby Policja obserwowała ile ludzi wyprzedza w tej 
okolicy, łamiąc przepisy. 
 
Radny Pietrus – wyjeŜdŜając z Perzowa na E 8 kierowca musi wyjechać 
aŜ na jezdnię. Czy nie moŜna, kosztem poboczy przebudować ten 
wyjazd. 
 
Pan Krysiak – Państwo napiszą wniosek, a my go poprzemy. 
 
Aspirant Sodomski – teraz auta wyposaŜone są w CB-radio. Kierowcy 
wiedzą, gdzie jest patrol. 
 
 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 12 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z IX Sesji bez odczytania. 
 
 

3. Interpelacje. 
 
Interpelacji nie zgłoszono. 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła Radnym treść sprawozdania ( stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Radny Kurzawa – kanalizacja. Ludzie z Nieprosina mają pretensje, Ŝe 
o nich się nie mówi przy kanalizacji. 
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Pani Wójt – były spotkania, zrobiliśmy projekt. Dzisiaj nie moŜna juŜ 
nic zmienić. Uwzględniliśmy protesty, ale teraz nie moŜna 
wprowadzać zmian. Okres odwoławczy minął, teraz nic nie poradzę. 
 
Radny Ludwikowski – pyta o drogę w Trębaczowie. Czy wykonawca 
Pan Przybylski dostanie wszystkie pieniądze, czy mniej. 
 
Pani Wójt – za drogę w Trębaczowie obcięto 9 tys.zł. W sumie ponad 
30 tys.zł  mniej wypłaty dla niego. 
 
5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
- otrzymałem pismo skierowane przez Pana Kopczyńskiego do 
Sanepidu ( do wiadomości Rada Gminy Perzów) 
- byłem gościem na Gimnazjadzie w Perzowie 
- gościłem na zawodach straŜackich oraz na otwarciu 
wyremontowanej Remizy w Perzowie. 
- uczestniczyłem w uroczystości zakończenia roku w Miechowie oraz 
w imprezach związanych z pobytem delegacji z Węgier i Niemiec. 
 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie: procedury uchwalania budŜetu 
oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.  Podjęcie uchwały sprawie: zmiany budŜetu Gminy na  2007r. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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8.  Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości 
gruntowych stanowiących własność Gminy. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nieodpłatne 
nabycie części  nieruchomości gruntowej zabudowanej. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Perzów do 
Fundacji Lokalna Grupa Działania  „Smocza Kraina”. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/20/2006  
Rady Gminy Perzów z dnia 29 grudnia 2006r. w sprawie wydatków, 
które nie wygasają z upływem roku budŜetowego. 
 
Pani Wójt – w związku z  koniecznością dokonania merytorycznej oceny 
dokumentów  przez Panią Skarbnik, proszę o przyjęcie terminu – do 
końca sierpnia. 
 
Radny Kozan – a co z tymi pieniędzmi, których nie otrzymał Przybylski. 
 
Pani Skarbnik – pieniądze, które zostały zaplanowane wpłyną  
na nadwyŜkę przyszłego roku lub będą wydatkowane w końcu roku. 
Wrócą na pewno na dochody Gminy. 
 
Pan Nawrot – stwierdza niedociągnięcia na drodze odebranej wczoraj  
w Turkowach. Wnioskuje o wstrzymanie zapłaty do czasu ich usunięcia. 
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Radny Ostrowski – droga została odebrana . Pan Przybylski obiecał   
i wykonuje to, co dodatkowo ustnie ustaliliśmy. Trzeba zapłacić. 
 
Pani Wójt – mam informację, Ŝe tam jeŜdŜą pojazdy 30t i więcej. Czy 
tam ustawić znak? 
 
Radny Ostrowski – inspektor nie widzi podstaw do takiego oznakowania. 
 
Innych uwag nie zgłoszono. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych. 12 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
12.  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
13.  Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Pietrus – czy Pani Wójt coś wie na temat Klubu w Trębaczowie. 
 
Pani Wójt – rano miała być u mnie Pani Kocańda, ale chyba nie wróciła 
jeszcze z zagranicy. 
 
Radny Ludwikowski – młodzieŜ pyta co z tym klubem. 
 
Radny Kozan – wnioskuje, aby interweniować w Starostwie w sprawie 
przepłukania rur w Domasłowie.  Radny zgłasza, Ŝe woda stoi koło jego 
posesji. 40 metrów pobocza we wsi nie zostało zrobione. 
 
Radny Ostrowski – pyta kiedy zostanie zrobiony wjazd do Turkowy,  
koło P.Kalinki . 
 
Pani Wójt – napiszemy do Powiatowego Zarządu Dróg. Pani Dyrektor 
mówiła, Ŝe nie ma na to środków. 
 
Pan Nawrot – prosi o ponowienie wniosku do Powiatowego Zarządu 
Dróg o postawienie lustra w Turkowach, koło kościoła. 
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Radny Ostrowski przedstawił sprawozdanie z ochrony przeciwpoŜarowej 
na terenie Gminy. 
 
Do sprawozdania pytań nie zgłoszono. 
 
Na Sesję przybyli mieszkańcy Nieprosina. Chodzi o pozwolenie  
na budowę kolektora sanitarnego. 
 
Przewodniczący Rady udzielił głosu gościom: 
 
Pan Budzik – poprzedni Wójt zapewniał, Ŝe przy okazji budowy kolektora 
Nowa Wieś KsiąŜęca – Domasłów zostaniemy do niego podłączeni. 
Infrastruktura przechodzi przez nasze grunty. Zamiast budować go 
prosto, zrobili wiele zakrętów. UwaŜam, Ŝe niepotrzebnie. MoŜe iść gdzie 
indziej i będzie tańszy koszt budowy. 
 
Przewodniczący Rady – niech się wytłumaczy projektant, dlaczego go 
tak zaprojektował. 
 
Pani Wójt – byli projektanci, ale rozmawialiśmy o Domasłowie, a nie o 
Nieprosinie. JeŜeli mieszkańcy złoŜą protest, wstrzymamy wydanie 
pozwolenia na budowę. Problem jest powaŜny , bo zmiana projektu nie 
jest sprawą prostą. Mówiono mieszkańcom, Ŝe jak podpiszą zgody, to 
będą podłączeni. UwaŜam to za nieuczciwe. Gdyby było pozwolenie, 
sprawa byłaby nieaktualna. 
 
Przewodniczący Rady – trzeba wezwać projektantów, niech się 
wytłumaczą. 
 
Pani Wójt – nie rozwiąŜemy tego problemu w tym momencie. Postaram 
się umówić projektantów na wtorek. Zaprosimy teŜ mieszkańców. 
 
Radny Pietrus o godz. 15.30 opuścił salę  obrad. 
 
Radny Stodolski – nie ma technicznej moŜliwości podłączenia się 
domostw do rury tłocznej. 
 
Radna Piekarska – pyta, czy Gmina jest zobowiązana do podpisania 
umowy z bakulitem. Zgłasza, Ŝe pobocza  w Trębaczowie są tragiczne. 
Stwierdza, Ŝe co roku były nagrody dla prymusów -  w tym roku 
przeoczono. 
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Pani Wójt – na naradzie z dyrektorami ustaliliśmy, Ŝe będą dyplomy  
dla prymusów. Dyrektorzy ocenili, Ŝe dyplomy wystarczą. 
 
Przewodniczący Rady -  nie ma problemu z padłym bydłem lub trzodą 
chlewną. PrzyjeŜdŜają na wezwanie i jest to nieodpłatne.  Trzeba  podać 
numer i NIP gospodarstwa. 
 
 
Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w Sesji i zamknął 
obrady X Sesji Rady Gminy Perzów. 
 
 
Protokół spisała: 
J.Bednarek 
 
  
   
 
 
 
 


